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Abstract (en)
[origin: WO9113020A1] A device in a machine for winding a cable (4) on a flanged reel (2), comprising a support frame (1) for supporting the reel
rotatably around its axis; and a distributor (3) for passing the cable (4) on the reel to form superimposed layers of adjacent cable turns (10). In order
to wind the cable turns closely together while preventing an inadvertent climbing of the cable by means of a hold-down element (6), the hold-down
element is arranged to exert on the cable a force such that the cable itself lifts up the hold-down element in the vicinity of the reel flanges (12) to
begin a new cable layer; the distributor and the support frame being arranged to be displaced at constant speed with respect to each other, so
that the deviation angle (A) is allowed to vary at the S-shaped transitions (11) between adjacent cable turns (10) but is kept constantly backwardly
directed between the reel flanges; and the distributor (3) being arranged to displace the cable a distance equal to one cable thickness in either
direction away from the axis of the cable in the vicinity of the reel flanges.

Abstract (fr)
On décrit un dispositif pour l'enroulement d'un câble (4) sur une bobine à rebords (2), comportant un cadre support (1) pour maintenir la bobine
de manière à lui permettre de tourner autour de son axe; ainsi qu'un répartiteur (3) pour le transfert du câble (4) à la bobine afin d'y créer des
couches superposées de spires adjacentes (10) de câble. Pour enrouler les spires de manière serrée tout en empêchant, au moyen d'un élément
de maintien (6), un remontage intempestif du câble, ledit élément est disposé pour exercer sur le câble une force telle que le câble soulève lui-
même l'élément de maintien dans la région des bords de la bobine (12) afin d'amorcer une nouvelle couche. Le répartiteur et le cadre support
sont disposés de manière à être déplacés mutuellement à une vitesse contante, de sorte que l'angle de déviation (A) est autorisé à varier aux
transitions en forme de S (11) entre des spires adjacentes (10), mais est constamment maintenu orienté en arrière entre les rebords de la bobine. Le
distributeur (3) est disposé de manière à écarter le câble, dans l'une des deux directions, de l'axe du câble dans la région des rebords de la bobine,
la distance d'écartement étant égale à une épaisseur de câble.
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